

UPLOAD DELUXE

Korbtaschen mit einzeln vernähten Pailletten, Stoffschließe und Henkeln aus Leder von Delia Summer, je ca. 150 Euro, über www.deliasummer.com

Basket bags with individually-applied sequins, fabric clasps and leather handles from Delia Summer, approx. 150 euros each, at www.deliasummer.com



HOLA, CHICA!

Cleo Ivory Dress: handgefertigte Tunika mit Carmen-Ausschnitt, Fransensäumen und Paillettenbesatz von Nizhoni, ca. 430 Euro über www.nizhoni.es

Cleo ivory dress: handmade tunic with Carmen neck, fringed seams and sequins from Nizhoni, approx. 430 euros at www.nizhoni.es

BEACH Girl

Diese Saison huldigen wir dem legendären Hippie-Style. Und geben uns auch fernab von Ibiza bunt, fröhlich und ein klein wenig unangepasst...

This season we pay tribute to the legendary hippie style. With bright, cheerful colours and a dash of alternative lifestyle – for Ibiza and elsewhere...



HIPPIE QUEEN

Kimono „Gwendoline“ mit Stickereien und Troddelbesatz von Hippy Chick, Preis auf Anfrage, über www.hippychickibiza.com

Gwendoline kimono with embroidery and tassels from Hippy Chick, price on request, at www.hippychickibiza.com

ALMOST TAHITI

Camisole „Vania“ mit Carmen-Ausschnitt, Stickereien, Pailletten und Troddeln von Hippy Chick, Preis auf Anfrage, über www.hippychickibiza.com

Vania camisole with Carmen neck, embroidery, sequins and tassels from Hippy Chick, price on request, at www.hippychickibiza.com

SO UNIQUE

Korbtaschen mit individuellem Besatz, Trageriemen aus Leder, Unikate aus Handfertigung von Manouc, ab ca. 59 Euro über www.manouc.com

Basket bags with individual trim, leather straps, handmade one-offs from Manouc, from approx. 59 euro at www.manouc.com

QUE BONITA!

Handgewebter Poncho „Ponca Ivory/Turquoise“ mit offener Rückenpartie, Fransensäumen und Muschelbesatz von Nizhoni, ca. 390 Euro über www.nizhoni.es

Handwoven Ponca Ivory/Turquoise poncho with open back, fringed seams and shells by Nizhoni, approx. 390 euros at www.nizhoni.es

